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Sava v pogajanjih

TV SLOVENIJA 1, 30.04.2013, DNEVNIK, 19.00

MANICA J. AMBROŽIČ: Skupina Sava je tik pred podpisom podaljšanja kratkoročkih…, kratkoročnih posojil
z bankami upnicami, zaradi slabitev finančnih naložb sicer še vedno posluje z izgubo, vendar jo s prodajo
nepotrebnih naložb uspešno znižuje. Na današnji skupščini so delničarji potrdili zmanjševanje osnovnega
kapitala, presenetljivo pa se niso odločili za kazensko ovadbo prejšnjega vodstva, ki je podjetje pripeljalo
v milijonske izgube.
FLORJAN ZUPAN: Delničarji, med njimi je največja država, sicer niso najbolj zadovoljni, saj je skupina že
tretje leto v izgubi. Lani je ta znašala skoraj 100 milijonov evrov, predvsem na račun slabitev finančnih
naložb. S prodajo gumarskega podjetja Savatech so dolg sicer zmanjšali za kar 100 milijonov, vendar ima
skupina še vedno 300 milijonov evrov, Sava d.d. pa 225 milijonov evrov dolga. Predvsem kratkoročnega,
zato skušajo z bankami doseči dogovor o podaljšanju teh posojil, za vsaj dve leti.
MATEJ NARAT (predsednik uprave Save): Morate vedeti, da se zadeva precej težavna, ker ta trenutek
delamo z 19 bankami na poslovni skupini.
ZUPAN: Glavnina dolga je nastala pod prejšnjim vodstvom, ki se je zapletlo z Merkurjem, nadzorni svet je
naročil nove revizije in pravna mnenja, mali delničarji zahtevajo odgovornost.
RAJKO STANKOVIČ (Društvo malih delničarjev MDS): Še vedno ne moremo pozabiti, da iz naslova Merkurja
beležimo več kot 70 milijonov izgube, izključno zaradi pohlepa gospoda Bohoriča in njegove ekipe. Danes
je ta naložba v knjigah vredna nič.
NARAT: Kar se tiče tega, kar se danes pregleduje, Merkur pa Merfin nista vključena v to.
ZUPAN: Največja letošnja težava Save bo reševanje njenih naložb v Gorenjsko banko in Abanko, skušali
bodo prodati združeno banko. V dokapitalizaciji Abanke pa ne bodo sodelovali. V turizmu bodo zagotovili
enotno upravljanje vseh lokacij na obali, Bledu in Prekmurju. Današnja skupščina je bila tako na Bledu in
ne več v Kranju, saj je uprava sedež družbe po prodaji podjetja Savatech že preselila v Ljubljano.
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